
Referat Styremøte Tromsø Venstre 07.11.2012 

 

Til stede: Marie Fangel, Åsmund Grammeltvedt, Morten Skandfer, Aud Jektvik (Ref.), Paul 

Pedersen, Irene Dahl, Terje Petter Leiros, Håvard Sørlieog Bitten Barmann- Jenssen, Jonas Eilertsen 

og Roar Sollied. 

 

Saker: 

1. Venstreskolen trinn 1 

Denne er planlagt til 27. November. Roar Sollied skal undervise. Det blir sendt ut nyhetsbrev. 

 

2. Valg av utsendinger til nominasjonsmøtet. 

Nominasjonsmøtet er 24. November i Tromsø. Vi har mulighet til å sende 9 utsendinger. Styrets 

innstilling: Marie Fangel, Irene Dahl, Åsmund Grammeltvedt, Sindre Palmberg, Kine Johansen, 

Paul Pedersen, Morten Skandfer, Aud Jektvik. Vi inviterer medlemmene til å komme med forslag på 

et medlemsmøte. 

 

3. Vervekampanje 

Roar og Irene orienterte om vervekampanjen. Her er det mange flotte premier å hente. Vi har nå 100 

medlemmer som har betalt kontigent. Dersom man melder seg inn etter 1. November slipper man å 

betale kontigent før i Februar/ Mars. Det tas en dugnad på ringing til medlemmer som ikke har 

betalt.  

 

4. Skolestruktursaken 

Tok ordet i saken: Marie, Håvard, Morten, Paul, Irene, Jonas, Roar. Vi debatterte notatet om 

skolestruktur og det fikk mye ros. Roar og Irene har vært og besøkt Kvaløya VGS og orienterte om 

dette. Det er enighet i styret om at man ikke bør legge ned Kvaløya VGS og man utreder mulig 

sambruk mellom kommune og fylkeskommune. Man ønsker å komme med et samlet utspill fra 

Troms og Tromsø Venstre. Irene og Øystein jobber med dette. 

 

5. Lokalpolitisk utforming 

Utdrag fra programmet ble debattert. Følgende tok ordet i saken: Irene, Morten, Aud, Åsmund, 

Jonas. Vi diskuterte et medlemsmøte med tema byplanlegging - kanskje i januar/ februar? Bitten, 

Aud, Marie og Morten samarbeider om dette. 

 

6. Eventuelt: 

-Årsmøte: Bør avholdes i slutten av januar. 

 

-Neste styremøte er planlagt til desember.  

 

Aud Jektvik 

Referent 

 

 

 


